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Abstract (en)
In order to be able to distinguish coloured copies from original documents, e.g. driving licences, the original is printed with one fluorescent and one
non-fluorescent offset ink, these inks having approximately the same colour shade, e.g. the colour shade orange. In the copy, the fluorescent colour
is reproduced in the incorrect shade, e.g. in the case of orange the colour seen will now be mid-brown, so that the colours orange and mid-brown
appear on the copy.

Abstract (de)
Um Farbkopien von originalen Dokumenten, z.B. Farhrscheinen, unterscheiden zu können, wird das Original mit einer fluoreszierenden und einer
nichtfluoreszierenden Offset-Farbe bedruckt, die etwa gleichen Farbton aufweisen, z.B. den Farbton Orange. Bei der Kopie wird die fluoreszierende
Farbe im Farbton verfälscht wiedergegeben, z.B. bei Orange erscheint nunmehr Mittelbraun, so daß auf der Kopie die Farben Orange und
Mittelbraun erscheinen.
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